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PROJEKT 
 

Protokół nr IV/2018 z IV sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 
która odbyła się w dniu 24 stycznia 2019 r. 

w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 
 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad i przekazał informację o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono w sali obrad), a następnie stwierdził 
kworum - obecnych 12 radnych (nieobecni: A. Rotfeld-Paczkowska, S. Lasota, J. Chrzanowski).  
Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
W posiedzeniu udział wzięli Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz inni przedstawiciele Urzędu 
Miasta i jednostek organizacyjnych, obsługa prawna oraz grupa mieszkańców. 
Następnie minutą ciszy oraz krótką modlitwą uczczono pamięć tragicznie zmarłego Prezydenta 
Gdańska Pawła Adamowicza. Nawiązano także do uroczystości pogrzebowych, które odbyły się w 
sobotę 19 stycznia br. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 

 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wniósł o zdjęcie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik przyrody, wyjaśniając, że projekt 
uchwały chciałby skierować do konsultacji społecznych. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał ww. wniosek pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 12, NIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
TAK (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech 
Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (3) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 

 
Przewodniczący RM przekazał informację o wynikach głosowania i stwierdził, że punkt VI ppkt 8 
został zdjęty z porządku obrad sesji. 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.   
Wyświetlono porządek obrad po zmianach: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2019 rok; 
2.  przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna 

na 2019 rok; 
3. przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady Miasta Podkowa Leśna  

na 2019 rok; 
4. przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Podkowa Leśna  

na 2019 rok; 
5. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2028; 
6. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2019 rok; 
7. udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do 

realizacji, określonego we wniosku o dofinansowanie, przedsięwzięcia  
pn. „Opracowanie strategii elektromobilności w Mieście Podkowa Leśna”; 

8. zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za pomnik przyrody; (punkt 
zdjęty z porządku obrad) 

9. przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
oraz przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 2019 rok; 



2 

 

10. określenia zasad zwrotu wydatków  w zakresie dożywiania  w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo  świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 
rządowym programem  „Posiłek w szkole i domu” na lata 2019-2023; 

11. ustanowienia wieloletniego osłonowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023 w mieście Podkowa Leśna; 

12. uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny w Podkowie Leśnej na lata  
2019 –2021; 

13. rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Podkowa Leśna (skarga dot. 
niegospodarnego dysponowania środkami publicznymi); 

14. rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Podkowa Leśna (skarga dot. nieudolnego 
zarządzania pracami nad termomodernizacją biblioteki). 

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 
VIII. Sprawy różne. 
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekt protokołu został przesłany radnym drogą 
elektroniczną. Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 12, NIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
TAK (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (3) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota, Alicja Rotfeld-Paczkowska 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr III/2018 z III sesji RM w dniu 20 grudnia 2018 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 

Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy III sesją RM w 
dniu 20 grudnia 2018 r. a dzisiejszą IV sesją. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu z sesji. 
 
O godz. 18.56 do obrad dołączyła radna A. Rotfeld-Paczkowska. Obecnych 13 radnych. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że otrzymał pismo radnego elekta J. Chrzanowskiego  
o jego rezygnacji z mandatu radnego. Pismo zostało przekazane do Komisarza Wyborczego z prośbą 
o rozpisanie wyborów uzupełniających w okręgu 14. Przewodniczący RM przekazał następnie, że 
powołał w RM nieformalne, pozaregulaminowe ciało, tzw. Konwent Przewodniczących – będą to 
spotkania (średnio raz w miesiącu) przewodniczących z Burmistrzem Miasta mające na celu 
usprawnienie komunikacji pomiędzy RM a UM. Ustalano także wstępny harmonogram sesji RM 
(następna sesja jest planowana na 14 marca). Mają również powstać harmonogramy posiedzeń 
poszczególnych komisji. Przewodniczący RM poinformował, że dokonał analizy złożonych przez 
radnych oświadczeń majątkowych. Oświadczenia zostaną przekazane do Urzędu Skarbowego. 
Następnie Przewodniczący RM przedstawił przygotowaną przez siebie prezentację pn. „Nasze (moje) 
Miasto” dotyczącą problemu poziomu hałasu w mieście. Nawiązując do Statutu Miasta wskazał na 
wartości podlegające szczególnej ochronie podkreślając, że zdrowe i bezpieczeństwo mieszańców są 
tak samo ważne jak cisza. Hałas jest przyczyną stresu i chorób. Wskazując na źródła hałasu w 
mieście (kosiarki, dmuchawy, WKD, zwierzęta) powiedział, że należy podjąć dyskusję, aby zastanowić 
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się, jak problem ten zniwelować (opracowanie zasad dobrych obyczajów dla wypracowania 
konsensusu społecznego, podjęcie rozmów z innymi samorządami i z WKD, zmiana prawa). 

VI. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie w trakcie ich procedowania.  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa 
Leśna na 2019 rok 

 
Przewodniczący KR P. Dziekański poinformował, że członkowie KR zgodnie opracowali plan pracy. 
Zdań odrębnych nie zgłoszono. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 27/IV/2019. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2019 rok 

 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska poinformowała, że członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli 
plan pracy Komisji. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 

 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 28/IV/2019. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki i Rozwoju Rady 
Miasta Podkowa Leśna na 2019 rok 

 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska poinformowała, że członkowie Komisji po intensywnej dyskusji na 
posiedzeniu wspólnie ustalili plan pracy Komisji i przegłosowali go jednogłośnie. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 29/IV/2019. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2019 rok 

 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że za przyjęciem wspólnie opracowanego planu 
pracy Komisji zagłosowali wszyscy obecni na posiedzeniu członkowie Komisji. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 30/IV/2019. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2028 
 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska poinformowała, że odbyła się dyskusja na ten temat. Skarbnik 
Miasta wyjaśniła radnym zapisy projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna (jednogłośnie głosów 
5 „za”). 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 31/IV/2019. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2019 rok 
 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska przekazała, że Skarbnik Miasta wyjaśniła radnym zapisy projektu 
uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna (jednogłośnie głosów 5 „za”). 
Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  
 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
 Nr 32/IV/2019. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku  
o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji, określonego we wniosku o dofinansowanie, 
przedsięwzięcia pn. „Opracowanie strategii elektromobilności w Mieście Podkowa Leśna” 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb i Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawili uzasadnienie do projektu 
uchwały. Uchwała wymagana jest procedurami wniosku o dofinansowanie i nie jest na tym etapie 
uprawnieniem do zaciągania zobowiązań.  
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 33/IV/2019. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za 
pomnik przyrody – punkt zdjęty z porządku obrad 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 
2019 rok 

 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
natomiast radni chętnie jeszcze wysłuchaliby komentarza Kierownik OPS. 
Kierownik OPS E. Zalewska przedstawiła krótkie uzasadnienie do projektu uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
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NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 34/IV/2019. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków  w zakresie dożywiania   
w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo  świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim rządowym 
programem  „Posiłek w szkole i domu” na lata 2019-2023 

 
Kierownik OPS E. Zalewska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Odpowiadając na pytania 
radych dodała, że z posiłków korzysta 22 dzieci i 2 osoby dorosłe, a ze świadczeń na zakup żywności 
korzysta 25-30 osób. Co miesiąc OPS przywozi także ok. 3 ton żywności, która trafia do rodzin 
potrzebujących (np. olej, ser, cukier, konserwy). 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
Radni nie zgłosili innych pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 35/IV/2019. 
 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego osłonowego programu „Posiłek  
w szkole i w domu" na lata 2019-2023 w mieście Podkowa Leśna 

 
Kierownik OPS E. Zalewska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania:  
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 36/IV/2019. 
 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny  
w Podkowie Leśnej na lata 2019 –2021 

 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff poinformowała, że KSS jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 
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Wyniki głosowania: 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 37/IV/2019. 
 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 
(skarga dot. niegospodarnego dysponowania środkami publicznymi) 

 
Przewodnicząca KR M. Łaskarzewska poinformowała, że po zapoznaniu się z dokumentacją  
i wysłuchaniu wyjaśnień Komisja podjęła stanowisko jednogłośnie uznając skargę za bezzasadną. 
Radna B. Majewska przekazała, że często inna jest obserwacja mieszkańców, a inna opinia radnych 
po wnikliwej analizie dokumentów. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi i uznania ją za bezzasadną. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 12, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 38/IV/2019. 
 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 
(skarga dot. nieudolnego zarządzania pracami nad termomodernizacją biblioteki) 

 
Przewodnicząca KR M. Łaskarzewska poinformowała, że po zapoznaniu się z dokumentacją  
i wysłuchaniu wyjaśnień Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną zgodnie z wyświetlonym 
uzasadnieniem. 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi i uznania ją za bezzasadną. 

Wyniki głosowania: 
TAK: 12, NIE: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena 
Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
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WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
 
NIEOBECNI (2) 
Jarosław Chrzanowski, Sławomir Lasota 

 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 39/IV/2019. 
 
VII. Interpelacje i zapytania radnych 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań ani interpelacji. 
 

VIII. Sprawy różne 

 

Żadnych spraw nie zgłoszono. 
 
IX.  Wolne wnioski 
 
Mieszkanka nawiązując do przedstawionej przez Przewodniczącego RM prezencji dot. hałasu 
zwróciła uwagę, że kilka lat temu nad tym problemem zaczęła pracować LOP. Zgodnie z prawem w 
Podkowie Leśnej w ciągu dnia obowiązuje górna granica hałasu 50 dB, a w nocy 40 dB. Policja 
niestety tego przepisu nie egzekwuje i ignoruje zgłoszenia. Hałas jest przyczyną wielu schorzeń. LOP 
opracował pewne zalecenia dot. hałasu oraz jak uprawiać ogród w lesie bez sprzętu mechanicznego - 
mieszkanka może przedstawić to RM. 
Mieszkaniec powiedział, że część problemów związanych z hałasem mogłaby załatwić karta dobrego 
sąsiedztwa. Jeśli jednak chodzi o hałas robiony przez WKD, to mieszkaniec uważa, że głośne sygnały 
dźwiękowe służą zwiększeniu bezpieczeństwa mieszkańcom na przejazdach WKD. Nie uważa też, że 
szczekanie psów nocą jest bardzo szkodliwe. Bardziej dokuczliwe jest szczekanie psów w ciągu dnia 
w pobliżu terenów rekreacyjnych. Rozwiązanie tego problemu będzie jednak trudne. 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że jest świadomy, że tych problemów nie da się rozwiązać w ciągu roku. 
Będzie to proces długotrwały. 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska przekazała, że WKD na początku stycznia podała informację,  
że podjęto współpracę z producentem syren w celu ich modernizacji i obniżania głośności dźwieku. 
 
Inna mieszkanka poddała pod rozwagę kwestię, jaką presję może miasto wywrzeć na PGE, aby nie 
kaleczyło tak drzew w mieście. 
 
Mieszkaniec zabrał głos ws. Parowu Sójek. Powiedział, że 10-20 lat temu rezerwat ten był 
świadectwem żywej przyrody, ozdobą i wizytówką miasta. Od kilku lat zamienia się jednak w 
cmentarzysko powalonych drzew. Rodzi to problemy – np. kwestia odtworzenia ogrodzenia, na które 
powaliło się drzewo z rezerwatu spada na właściciela posesji, a nie na miasto. Dodatkowo martwe 
drzewa są siedliskiem różnych owadów. Następuje też szerzenie się grzybów, które powodują 
usychanie drzew. Radni powinni zająć się tymi tematami, aby Miasto-Ogród utrzymało swój wizerunek.  
Przewodniczący RM zapowiedział, że czeka radnych szersza dyskusja dot. zieleni w mieście. Należy 
się m.in. zastanowić, czy w sercu miasta jest potrzebny rezerwat, czy może jednak park i w którą 
stronę miasto chce się rozwijać. W rezerwacie nie można ruszać powalonych drzew, a warto przecież 
myśleć na racjonalną ochroną przyrody. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński powiedział, że rezerwat Parów Sójek objęty jest szczególną formą 
ochrony przyrody, gdzie miasto nie może ingerować z wyłączeniem przypadku, gdy chodzi usunięcie 
drzewa w sytuacji zagrożenia życia. Było to przedmiotem dyskusji Komisji Urbanistycznej. Padł 
pomysł zmiany formy ochronności Parowu Sójek z rezerwatu przyrody na zespół krajobrazowo 
przyrodniczy. Pozwoli to miastu wprowadzić tam gospodarkę leśną (wycinka chorego drzewostanu  
i jego uprzątnięcie, rozpoczęcie nasadzeń). 
 
Radna M. Łaskarzewska wracając do tematu hałasu powiedziała, że dopuszczalny poziom hałasu do 
60 dB w ciągu dnia i 50 dB w nocy. Ustawodawca przewiduje kary za przekroczenie tych progów  
– 36 zł za 1 dB. Burmistrz Miasta wyjaśnił, że w normach nie jest to hałas w danej chwili, lecz średnia 
godzinna. 
 
Zabierająca już wczesnej głos mieszkanka powiedziała, że zauważała, że Parów Sójek zaczął się 
psuć w roku 2014. Drzewa zaczęły pękać i przewracać się. Pojawili się tam wtedy ludzie spacerujący 
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z psami, krzyczące dzieci, młodzież na rowerach i motocyklach. Mieszkanka wystąpiła ze skargą do 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z prośbą o sprawdzenie stanu rezerwatu. Miasto 
uprzątnęło najbardziej skandaliczne obszary. Miały pojawić się tablice informujące, o zakazie 
chodzenia tam z psami, ale nie ma ich do dziś. Powinien być też ktoś do pilnowania tego obszaru. 
Dodatkowo las nie potrzebuje wprowadzania gospodarki leśnej, bo sam się odnawia, jednak ludzie go 
niszczą. 
Radny W. Sancewicz wyjaśnił, że głównym powodem obumierania starych drzew w Parowie Sójek jest 
to, że wody gruntowe opadły tam o jakieś 2-3 m, dlatego drzewa usychają. 
Przewodniczący RM podsumował, że potrzebne jest posiedzenie poświęcone zieleni, poprzedzone 
opracowaniem odpowiednich raportów, po czym zamknął dyskusję w tym temacie. 
 
X.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 20.04 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął IV sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Sesje Rady Miasta Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na 
stronie internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie internetowej miasta, na podkowalesna.esesja.pl  
i w BIP Miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w biurze Rady Miasta i udostępnione j.w. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także 
na ekranie w trakcie trwania sesji. 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
 
     .......................................                 ....................................... 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich  
OPS – Ośrodek Pomocy Społecznej w Podkowie Leśnej 
LOP – Liga Ochrony Przyrody 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa 
PGE – Polska Grupa Energetyczna 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 


